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Mounting instruction/安装说明书

Product Type
Run Current 

(A)(@220V)

Start (Inrush) 

Current(A) 

/ Ipeak (A)

Start Current 

Duration (μs) / 

T(@50% of Ipeak) (μs)

Touch current 

or protective conductor 

current (mA)

MCB Type B 16A 

(or Type C 16A)

Max no. fitting (pcs)

RC650B LED40S PSU W60L60 TWN 0.163 12.60 176 0.7 ≤24 

Type Desc      Accessories Desc

Accessories for Optional/可选附件

RC650Z PCV ACC W60L60 Mounting accessory for PCV/石膏板安装附件

CRI80 and CRI90

Inrush current

1. Indoor use only.
2. Do not switch on before complete installation.
3. The luminaire shall be installed by a qualified electrician and wired in accordance with the latest IEE electrical regulations or the national 
requirements.
4. The luminaire shall ,under no circumstance,be covered with insulation matting or similar material.
5. The light source contained in this luminaire shall only be replaced by the manufacturer or his service agent or a similar qualified person.
6. Luminaire must not be used or stored in corrosive environment where hazardous materials such as Sulphur, Chlorine, phthalates, etc, 
are present.
7. For controllable luminaires， basic insulation has been maintained between LV supply and control conductors.
8.The luminaire shall, under no circumstance, be covered with thermal insulation matting or similar material.
9.Do not use acid or alkaline cleaner to clean this luminaire. Do not use this luminaire in the environment that will corrode PC, for 
example ethylamine, tetrachloroethylene etc.
10.If any abnormal to be found or operation problem.  Be sure switch off the power first and contact your nearest Philips dealer.  
11.The Luminaire must be used within the applicable product specifications, installation instructions and environmental conditions for 
storage & operations according to application guidelines provided by Philips for product Warranty to be valid.
12.The product is IPX0 & as such is not protected against water ingress & as such we strongly recommend that the environment in which 
the luminaire is to be installed is suitably checked If the above advice is not taken and the luminaires are subject to water ingress, Philips / 
Signify cannot guarantee safe failure & product warranty will become void.

1.灯具应由有资格的电工安装，接线要符合IEE 电气标准或国家标准。
2.接线过程中，切勿通电。
3.灯具适合于直接安装在普通可燃材料表面。
4.仅限于室内使用。
5.灯具避免在腐蚀性环境或者含有有害物质，例如硫化物，卤化物，邻苯二甲酸酯等环境中存储和使用。
6.此灯具内的光源应由制造商或其服务代理商或一个有类似资格的人来更换。
7.可控灯具产品中，LV电路和控制导体之间是基本绝缘。
8.此灯具不适合被隔热衬垫或类似材料覆盖
9.不得使用酸性或碱性清洗剂清洗灯具。不得使用在腐蚀PC的应用环境，例如乙胺、四氯乙烯等
10.如发现异常或操作有任何问题，请务必先切断电源，然后与飞利浦经销商联系。
11.灯具的使用和储存必须在允许的应用环境内。
12.本产品防护等级为IPX0, 不能防止进水，强烈建议安装本产品前对使用环境的适应性进行检查评估。

一但有进水，产品可能会发生电气故障或安全事故，飞利浦/昕诺飞对此不承担质保责任。

只有台湾有用：限用物質含有情況標示資訊請參考昕諾飛網址
http://www.philips.com/lighting
說明：請點選頁面中[支援]清單下之[RoHS資訊]標籤

Type Voltage Frequency Power Dimension LxWxH (cm)

型号描述 电压 频率 功率 灯具尺寸 LxWxH (cm)

RC650B LED40S PSU W60L60 TWN 100-277V~ 50/60Hz 35W 59.7x59.7x7 5.3



1-1 Recessed / 嵌入安装

2 Safety chain via hook / 安装安全链

A B

Safety chain is not included. 
Customers need to buy separately.
本产品不含安全吊链,客户需单独购买。

T-bar Installation /  T-bar 安装

PCV Installation /  PCV 安装

1-2

A

C

9
27

Bracket

Rest steps same as T-bar mounting /其余步骤同T-bar安装

3 Connect Entry cable / 连接电源线

A

B

C

B

石膏板开孔尺寸 Cutout Size

W60L60: 627x627mm(+/- 2mm)

Please connect the cable to the terminal box (IP20 or above) , then place the terminal box into the ceiling.
请使用IP20以上的接线盒,接线完成后将接线盒放置到天花内,不提供接线盒。

Luminaire cable/电源线:
60245 IEC53 3x0.75  mm 

Remark: Terminal box is not provided. 注意：接线盒不含在此灯具内。
To reduce the risk of strangulation the flexible wiring connected to this luminaire shall be 
effectively fixed to the wall if the wiring is within arm's reach

L: Brown; 
N: Blue; 
   : Yellow+Green

Luminaire cable:
60245 IEC53 3x0.75  mm  (PSU)

N

PSU


